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Rada Miasta Włocławek 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 

 

Protokół 3/2025 
3 Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w dniu 2025-03-24 

Miejsce posiedzenia: Urząd Miasta Włocławek, Zielony Rynek 11/13, sala nr 5 

Obrady rozpoczęto 2025-03-24 o godzinie 09:00, a zakończono o godzinie 09:24 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Jarosław Chmielewski 

2. Marlena Korpalska 

3. Józef Mazierski 

4. Elżbieta Rutkowska 

5. Marek Wasielewski 

 

1. Sprawy organizacyjne. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji radny Józef Mazierski otworzył 

posiedzenie Komisji, stwierdzając, że na stan 5 radnych, na sali obrad znajduje się 5 

członków Komisji, tak więc obrady w dniu dzisiejszym są prawomocne.  

Lista obecności radnych podczas obrad Komisji stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Komisji zakomunikował, że wraz z zawiadomieniem o obradach 

Komisji, Radni otrzymali projekt porządku obrad. W związku z powyższym zwrócił się do 

radnych z zapytaniem czy zgłaszają zmiany do tego porządku obrad.  

Żadnych zmian nie zaproponowano.  

2. Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pani M.S. na działalność Dyrektora 

Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski poinformował, że dokumenty dotyczące 

procedowanego zagadnienia zostały przesłane członkom Komisji wraz z 

zawiadomieniem o terminie posiedzenia Komisji. Z racji tego, iż materiał skargowy był 

znany Członkom Komisji, Przewodniczący Komisji w kilku zdaniach nakreślił problem, 

poinformował o wystąpieniu nowych okoliczności mających związek z przedmiotem 

skargi. 
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Członkowie Komisji, prowadzili wspólną dyskusję, koncentrując się na przedmiocie 

skargi. Przypomniano zalecenia Komisji, które były zaproponowane podczas 

posiedzenia w dniu 13 marca br., zakładające umożliwienie przez dyrektora Ośrodka 

Sportu i Rekreacji sporządzenie protokołu z oględzin rzeczy strony skarżącej, które są 

zabezpieczone w budynkach OSiR. Spotkanie stron odbyło się 19 marca br., a dzień 

później, dyrektor OSiR Pan Piotr Ordon, przekazał wspomniany protokół podpisany 

przez każdą ze stron. 20 marca br. Pani M.S. wniosła pismo, podtrzymując swoje 

stanowisko dotyczące przedmiotu skargi. 

W świetle zaistniałych okoliczności i przedłożonych dokumentów, Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji, dokonała ponownej analizy zgromadzonych materiałów skargowych 

uznając, iż w zaistniałej sytuacji brak jest przesłanek świadczących o zasadności 

podnoszonych zarzutów, gdyż żądania strony skarżącej zawarte w skardze zostały 

spełnione. Oględziny się odbyły i zakończyły podpisaniem przez strony protokołu. 

Głos w dyskusji zabrała również dyrektor Biura Rady Miasta Pani Małgorzata Feliniak 

potwierdzając wyczerpanie przedmiotu skargi. 

Takie stanowisko Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Wypracowanie stanowiska w sprawie skargi Pani M.S. na działalność Dyrektora 

Ośrodka Sportu i Rekreacji we Włocławku-skarga bezzasadna. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Po zakończeniu procedury głosowania Przewodniczący Komisji poinformował, że w 

rezultacie przeprowadzonego głosowania Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przyjęła 

wypracowane stanowisko. 
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Treść stanowiska stanowi załącznik do protokołu. 

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

Przewodniczący Komisji radny Józef Mazierski zaproponował, aby Komisja wystąpiła z 

wnioskiem do dyrektora OSiR o przygotowanie urządzeń (wyposażenia restauracji), aby 

strona skarżąca mogła dokonać oględzin poszczególnych elementów wyposażenia. 

Członkowie Komisji poparli ten pomysł, więc Przewodniczący poddał wniosek pod 

głosowanie. 

Głosowano wniosek: 

do dyrektora Ośrodka Sportu i Rekreacji o przygotowanie urządzeń (wyposażenia 

restauracji) w taki sposób, by Pani M.S. miała możliwość dokonania oględzin 

poszczególnych elementów wyposażenia. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

 

 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

Radny Jarosław Chmielewski zaproponował wystąpienie z wnioskiem Komisji do 

Prezydenta Miasta Włocławek, o przeprowadzenie kontroli w OSiR, w zakresie 

gospodarowania mieniem miasta, będącym w zarządzie OSiR w przedziale czasowym 

obejmującym lata 2019-2025 Członkowie Komisji poparli wniosek, gdyż uważają, że 

kontrola pozwoli na rozwianie wszelkich wątpliwości dotyczących spraw związanych z 

wynajmem pomieszczeń tej jednostki. 

Głosowano wniosek: 
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do Prezydenta Miasta Włocławek o przeprowadzenie kontroli w Ośrodku Sportu i 

Rekreacji w zakresie gospodarowania mieniem miasta będącym w zarządzie OSiR w 

latach 2019-2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jarosław Chmielewski, Marlena Korpalska, Józef Mazierski, Elżbieta Rutkowska, Marek 

Wasielewski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (0) 

4. Zakończenie obrad Komisji. 

Wobec zrealizowania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  

i Petycji radny Józef Mazierski zakończył obrady Komisji w dniu 24 marca 2025 roku. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Józef Mazierski 

Przygotował: Urszula Szubińska 


